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泰国正大管理学院
 PANYAPIWAT INSTITUTE OF MANAGEMENT

	Doctor of Philosophy Application Form 
博士研究生入学申请表


	Personal Information (个人信息)

	Surname/Family name（姓氏）

	First/Given name（名字）

	Date of birth（出生日期）

	Gender（性别）
	Nationality（国籍）


	Passport/ID Number（护照号）



	Contact Details（联系方式）

	Permanent home address（居住地址）


	Mobile Phonel（手机号）


	WeChat ID（微信号）


	E-mail（邮箱号）



	Program of study（申请项目）

	(Integrated Master's and Ph.D. Program 硕博连读
(PhD-BA 工商管理哲学博士
(PhD-EM 教育管理哲学博士
(PhD-AM 艺术管理哲学博士


	

	

	Proposed Start Date（申请入学时间）

	(January （一月）                 (July（七月）


	Educational Background (教育背景)

	Give details of further or higher education since leaving school. Please provide information on qualifications already obtained and examinations still to be taken.

	Institution

（院校名称） 
	Time Period

（学习时间）
	Major

（主修专业）
	 Qualification

（学位）

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	Employment Details（工作经历）

	Employer （工作单位）
	Position（职务） 
	Time Period（时间阶段）

	
	
	

	
	
	

	
	
	


	Publications （文章发表）

	Name of the article 

(文章名称)
	Name of the journal 

（杂志名称）
	Publication date 

（发表日期）

	
	
	

	
	
	

	Conferences （学术会议）

	Name of the conference （会议名称）
	Location of the conference （会议地点）
	Date of the conference （会议日期）

	
	
	

	
	
	


	Who recommend you or where did you learn from our Ph.D. program? （您从哪里了解到我们？）



	Referral（Please specify）推荐人/推荐单位（请注明）：




申请人保证/ I hereby affirm that
申请表中所填写的内容和提供的材料真实无误；
All information and materials given in this form are true and correct;

在泰国期间遵守法律、法规，不从事任何危害泰国社会秩序的、与本人学习身份不相符合的活动；
During my stay in Thailand, I shall abide by the laws and decrees of the Thai government, and will not participate in any activities which are deemed to be adverse to the social order in Thailand and are inappropriate to the capacity as a student;

保证赴泰国后到正大管理学院报到注册，不无故要求变更学校和所学专业；
After arrival in Thailand, I shall register at the Panyapiwat Institute of Management and will not make any changes in my field and institution of study without valid reasons;

在学期间，遵守学校的校纪、校规，全力投入学习和研究工作,尊重学校的教学安排；
During my study in Thailand, I shall observe the rules and regulations of Panyapiwat Institute of Management, and will fully participate in my studies and researches, and will follow the academic arrangements in the program arranged by the Institute;

如违反上述保证将接受泰国法律、法规或校纪、校规的惩处。
Any violations against the statements above, I will be judged by the decrees and laws in Thailand, and/or regulations of the, I will not lodge any appeal against the decisions of the relevant authority.

先天性疾病信息以用以评估对健康有影响的课程或实习实践。如您不同意学院记录并使用以上先天性疾病信息，经审核入读学院后，可能会对不利于健康的课程活动或实习以及个别相关福利的安排产生影响。
The purpose is for the consideration of health effects resulting from class activities or internships. Though admitted as student, no consent on health issues may result in providing class activities that may cause undesirable effects on health, internship and specific welfare benefits.

对您的兴趣爱好进行分析研究，精准投放课程宣传或相关权益信息。
Analysis of your interests, promotions of study programs or direct benefits.

对奖学金赞助商和/或正大集团及旗下公司，即CP ALL大众有限公司及旗下公司、正大食品有限公司及旗下公司、True Corporation有限公司及旗下公司、Ascend集团有限公司及旗下公司公开个人信息。
   Your personal data will be disclosed to scholarship donors and/or companies in Charoen Pokphand Group, namely CP ALL PLC Group, Charoen Pokphand Foods PLC Group, True Corporation Group, Ascend Group, etc.
注：根据中国教育部留学服务中心国（境）外学历学位认证规定，需学历认证者在读博三年期间，境外逗留累计时间不得低于12个月。

申请人签字/ Signature of the applicant:                   日期/ Date：                           

（无此签名，申请无效/ The application is invalid without the applicant’s signature）
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(Photo)









